
     Protokół z XXX Sesji 

     Rady Dzielnicy XVII, 

     „Wzgórza Krzesławickie”, 

     Sala obrad UMK, os. Zgody 2 

     z dnia 28 kwietnia 2021r. godz. 1805 
 

 

Porządek obrad XXX Sesji Rady Dzielnicy XVII: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji  

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

4.1 korekty na zadaniach Dzielnicy XVII na rok 2021 

4.2 opinii do projektu inwestycji pn. „Budowa pochylni dla niepełnosprawnych oraz przebudowa 

ciągów pieszych na działkach nr 300/1, 300/2, 294/6 obręb 0010 Nowa Huta jednostka 

ewidencyjna 126103_9 w Krakowie” 

  5. Interpelacje i zapytania 

  6. Oświadczenia i komunikaty 
 

ad.1.Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 
Posiedzenie XXX Sesji Rady Dzielnicy XVII odbyło się w sali konferencyjnej UMK,  

os. Zgody 2 w celu zapewniania bezpieczeństwa obrad Członkom Rady Dzielnicy XVII  

z zachowaniem  bezpiecznych odległości od siebie, w ochronnych maseczkach. 

Po stwierdzeniu quorum (obecnych 14 osób) XXX sesję otworzył Przewodniczący Rady 

Dzielnicy XVII Pan Andrzej Dziedzic witając wszystkich zebranych (obecni wg załączonej 

listy)  
 

ad.2.Przedstawienie projektu porządku obrad 
Przewodniczący w imieniu Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej poprosił o 

wprowadzenie w trybie nagłym do projektu porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie 

ustalenia ostatecznej listy rankingowej zadań w ramach programu „Nowa Huta dziś!” w roku 

2021 

Przedstawiony projekt porządku obrad XXX Sesji Rady Dzielnicy XVII został przyjęty 

jednogłośnie. 

Na sesję przybył p. P. Mleczko 

 

ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji  
Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

Na sesje przybyła p. L. Madej 

 

ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

ad. 4.1 korekty na zadaniach Dzielnicy XVII na rok 2021 

Na sesje przybył p. J. Wójcik 

Projekt uchwały Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki i 

Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej  

Przewodniczący zapoznał zebranych z genezą projektu uchwały 

Na sesje przybyła p. J. Kolasa 

Głos zabrali p. W. Wołoch, p. A. Dziedzic, p. L. Zaleński 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie korekty na zadaniach 

Dzielnicy XVII na rok 2021 



 

ad. 4.2 opinii do projektu inwestycji pn. „Budowa pochylni dla niepełnosprawnych oraz 

przebudowa ciągów pieszych na działkach nr 300/1, 300/2, 294/6 obręb 0010 Nowa Huta 

jednostka ewidencyjna 126103_9 w Krakowie” 

Projekt uchwały Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych . Pozytywna opinia Zarządu 

Głos zabrali: p. J. Kolasa, p. L. Zaleński, p. P. Mleczko, p. S. Adamczyk 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie opinii do projektu 

inwestycji pn. „Budowa pochylni dla niepełnosprawnych oraz przebudowa ciągów pieszych na 

działkach nr 300/1, 300/2, 294/6 obręb 0010 Nowa Huta jednostka ewidencyjna 126103_9 w 

Krakowie” 

 

ad. 4.3 ustalenia ostatecznej listy rankingowej zadań w ramach programu „Nowa Huta dziś!” 

w roku 2021 

Projekt uchwały Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej.  Pozytywna opinia  

Zarządu. 

Głos zabrali: p. J. Kolasa, p. K. Frankiewicz, p. A. Dziedzic, p. J. Wójcik, p. A. Zdziebko,  

p. L. Zaleński, p. P. Mleczko 

Członkowie Rady podjęli uchwałę w sprawie ustalenia ostatecznej listy rankingowej zadań w 

ramach programu „Nowa Huta dziś!” w roku 2021: za – 17, przeciw – 0, wstrzymała się – 1 

osoba.  
 

 

Ad. 5. Interpelacje i zapytania 

Brak 
 

Ad. 6. Oświadczenia i komunikaty 

Przewodniczący zwrócił się do Radnych, aby do dnia 7 maja 2021 przesyłali do Rady Dzielnicy 

lokalizacje na dostawienie nowych ławek na terenach gminnych oraz lokalizację ruchliwych 

przejść dla pieszych na terenie Dzielnicy XVII gdzie są namalowane pasy wyznaczające 

przejście dla pieszych w celu ich zgłoszenia do doświetlenia lampami LED.  

Głos zabrali: p. P. Mleczko, p. A. Dziedzic, p. W. Wołoch, p. S. Adamczyk 

 

Następnie Przewodniczący odczytał podziękowania dla Radnych od Przewodniczącego Rady 

Miasta Krakowa Pana Dominika Jaśkowca z okazji XXX-lecia Rad Dzielnic za pracę na rzecz 

mieszkańców 

 

Pani Katarzyna Frankiewicz zgłosiła problem nasadzeń nowych drzew zbyt blisko jezdni  

i w miejscach zasłaniających widoczność.  

Przewodniczący poprosił Radnych, aby zgłaszali takie miejsca ze swoich okręgów 

Głos zabrali: p. Z. Rajski, p. A. Zdziebko, p. J. Wójcik, p. P. Mleczko, p. J. Kolasa,  

p. L. Zaleński. 

 

Przewodniczący odczytał terminy Komisji w zaplanowane w miesiącu maju 2021r 

 

Kolejna XXXI Sesja Rady Dzielnicy XVII została zwołana na dzień 27 maja 2021r.  

w sali konferencyjnej UMK os. Zgody 2,  na godz. 18:00. 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Pan Andrzej Dziedzic o godz. 19.27 

zamknął posiedzenie XXX Sesji VIII Kadencji Rady Dzielnicy XVII. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 
 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Andrzej Dziedzic 


